

《单词百科:chlorofluorocarbons是什么意思?chlorofluorocarbons怎么发音?chlorofluorocarbons的解释和用法》

英语单词chlorofluorocarbons是什么意思?chlorofluorocarbons怎么读?chlorofluorocarbons怎么发音?简答网为您整理了chlorofluorocarbons的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



chlorofluorocarbons怎么读

chlorofluorocarbons的读音:[, klɔ :r ə ʊ , fl u ə r ə ʊ ' k ɑ :b ə n z]

chlorofluorocarbons的意思

1、n.含氯氟烃（即破坏臭氧层的CFC）（chlorofluorocarbon的名词复数）;

chlorofluorocarbons的双语例句

1、Chlorine from chlorofluorocarbons, or CFC's, is responsible for destroying part of the ozone layer over Antarctica.

含氯氟烃(CFC's)中的氯是对南极上空部分臭氧层造成破坏的化学物质.

2、Chlorofluorocarbons can deplete ozone, hydrochlorofluorocarbons and hydrofluorocarbons are regarded as contributors to global warming.

氯氟烃破坏臭氧层, 其替代物氢氯氟烃和氢氟烃却被认为可加重温室效应.

3、The decomposition of chlorofluorocarbons (CFCs) has been a hot topic in recent years.

氟里昂分解已成为当今环保技术的热点之一.

4、Chlorofluorocarbons, or CFCs, are responsible for destroying part of the ozone layer over Antarctica.

氯氟烃, 或氟氯化碳, 负责销毁的一部分, 南极洲上空的臭氧层.

5、The photochemical reaction and mechanism of chlorofluorocarbons and aromatic compounds in solid ice was introduced chiefly.

重点介绍了氟氯烃和芳香族化合物在固态冰相中的光化学反应和反应机理.

6、Stratospheric influences on the tropospheric seasonal cycles of nitrous oxide and chlorofluorocarbons.

氧化一氮和chlorofluoro碳的对流层季节周期对平流层影响.

7、Chlorofluorocarbons and hydrochloroflorocarbons are oxidated in the stratosphere and troposphere respectively.

两类物质分别同温层和对流层氧化降解.

8、The researchers found similar results when the laser beam strikes chlorofluorocarbons in the liquid state.

研究人员发现用激光照射液态的氟氯烃时, 也得到类似结果.

9、She also got some of the first chemical measurements that showed chlorofluorocarbons caused the hole.

她还掌握一些先进的化学测量方法来说明臭氧洞是由人造含氯氟烃造成的.

以上是简答网为您整理的chlorofluorocarbons怎么读的相关信息, 希望对大家有一定

的帮助。查看更多关于chlorofluorocarbons的用法、chlorofluorocarbons的释义、chlorofluorocarbons的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/chlorofluorocarbons>

